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Abstract (en)
Snowboard binding comprises a base plate (1) and a heel support (12) directly or indirectly fixed to the base plate so that it pivots. The heel support
is fixed on the base plate or side cheeks (2) protruding from the base plate via intermediate elements (11). The position of the intermediate elements
is adjustable in the longitudinal direction. Preferred Features: The intermediate element is fixed by at least one screw (30, 31) on the base plate or
side cheeks. The under side of the intermediate element facing the base plate has a toothed arrangement and the base plate or side cheeks have a
corresponding counter-toothed arrangement (20).

Abstract (de)
Die Snowboardbindung mit einer Grundplatte (1) und einer direkt oder indirekt daran angelenkten schwenkbaren Fersenstütze (12) weist
Zwischenelemente (11) auf, an denen die Fersenstütze angelenkt ist und die in Längsrichtung der Snowboardbindung einstellbar befestigbar
sind. Damit kann die wirksame Länge der Snowboardbindung an den jeweiligen Stiefel angepaßt werden. Auch kann durch unterschiedliche
Positionierung der Zwischenelemente die Fersenstütze (12) bezogen auf die Längsachse (21) der Snowboardbindung schräg angeordnet werden
(Fig. 2). <IMAGE>
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